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نایب رئیس  تندگویان،  محمدمهدی  سپید: 
شهر  و شهرسازی شورای  معماری  کمیسیون 
تهران در سیصد و سی  و ششمین جلسه علنی 
شورای شهر تهران پشت پرده تابلوهای تبلیغاتی 

شهر تهران را افشا کرد.
او در تذکر پیش از دستور خود بابیان اینکه 
موضوعی که می خواهم به آن اشاره کنم، از تذکر 
گذشته است و باید آن را به عنوان یکی از مفاسد 
بزرگ شهرداری، امروز افشا کنیم، گفت: »ما به قدر 
کافی مکاتبه دراین باره با شهرداری داشته ایم و 
امروز ببینید که چگونه مدیرعامل سازمان زیباسازی 
به اعضای شورا توهین کرده و هیچ کس  هم از 

اعضا دفاع نمی کند.«
تندگویان بابیان اینکه از سال 92 تاکنون 25 بار 
مکاتبه با سازمان زیباسازی داشته و دو بار هم به 
شهردار تهران درباره وضعیت درآمدی تابلوهای 
سطح شهر تهران تذکر داده ایم که به نظر می رسد 
این تعداد مکاتبه کفایت می کند و از پاسخ ها هم 
قانع نشدیم، ادامه داد: »در جمله مقام معظم رهبری 
درباره تبلیغات سطح شهر صراحتا آمده است که 
تابلوهای سطح شهر ازنظر کیفیت محتوا باید مورد 
دقت قرار گیرند و همچنین لزوم نظارت بر مبالغ 
اجاره تابلوها و میزان درآمدزایی آن ها در سخنان 

رهبری موردتوجه قرارگرفته است.«
نایب رئیس کمیسیون معماری و شهرسازی 
به  اصلا  من  اینکه  بابیان  تهران  شهر  شورای 
بحث محتوای تابلوهای تبلیغاتی وارد نمی شوم 
چراکه این موضوع جزو شرح وظایف کمیسیون 
فرهنگی شورا است و قطعا بر روی محتوا نظارت 
می کند، گفت: »با پیگیری های بنده نهایتا سازمان 
واگذاری،  نحوه  درباره  را  زیباسازی سامانه ای 
فروش، قرارداد، اعداد و ارقام واگذاری، مدت 
زمان و... ایجاد کرده که باید دسترسی آن را در 
اختیار تمام اعضای شورای شهر قرار می داد اما 
حالا 5 ماه از راه اندازی این سامانه گذشته و از 
آن ها بارها خواسته ایم که گذرواژه به ما بدهند 

که به سامانه دسترسی پیدا کنیم.«
او خطاب به چمران گفت: »شما 15 سال 
است که رئیس شورای شهر تهران هستید آیا 
می دانید که درآمد تابلوهای تبلیغاتی چقدر است.«

تندگویان بابیان اینکه چندی پیش علیرضا دبیر 
رئیس کمیسیون بودجه اعلام کرد که سازمان 
زیباسازی هنوز درآمدهای خود را اعلام نکرده 
درآمد  تومان  میلیارد  که 150  الآن می گوید  و 
داشته اما فقط 30 میلیارد تومان آن را به خزانه 
شهرداری واگذار کرده است، ادامه داد: »شما باور 
می کنید که درآمد سازمان زیباسازی 150 میلیارد 
تومان باشد؟ چطور ممکن است سازمان زیباسازی 
بااین همه بیلبورد و تابلو تنها 150 میلیارد تومان 
درآمد داشته باشد که تنها 30 میلیارد تومان آن 
را به بخش درآمدی شهرداری واریز کرده است.«

به گفته او متأسفانه قراردادهای نجومی با 7، 
8 نفر در سازمان زیباسازی بسته می شود و این 

پول ها تنها به جیب 30 الی 40 شرکت خاص 
واریز می شود. مدیرعامل زیباسازی اعلام کرده که 
به دلیل امنیت شبکه، نمی تواند به اعضای شورای 
شهر تهران دسترسی بدهد. این در حالی است 
که ما در قراردادهای نجومی این سازمان اسامی 
خاصی داریم که اگر مطرح شود، می گویید که 

داریم کار سیاسی می کنیم.
نایب رئیس کمیسیون معماری و شهرسازی 
شورای شهر تهران بابیان اینکه سه سال است 
حالا  و  هستیم  سامانه  این  تشکیل  پیگیر  که 
به جایی رسیدیم که باید افشاگری کنیم، گفت: 
»باید دسترسی برای تمام اعضای شورای شهر 
تهران ایجاد شود و مدیرعامل این سازمان نیز 

باید تغییر کند.«
دارایی های  میزان  ما  اینکه  بابیان  تندگویان 
شهرداری در هیچ کدام از بخش ها را نمی دانیم و 
وقتی اطلاعی از این دارایی ها نداشته باشیم آن ها 
بذل و بخشش می شود، ادامه داد: »چه در مورد 
املاک و چه در مورد تابلوها وقتی می خواهیم 
شفاف سازی انجام شود می گویند دارید کار سیاسی 
می کنید اما این یک نوع فساد مشخص است که 
قراردادهای نجومی با افراد خاص منعقد می شود 
و اگر ادعای من دروغ است همین فردا به همه 
اعضای شورا دسترسی بدهید تا ببینیم موضوع 

چیست.«
احمد حکیمی پور هم با اشاره به تذکر تندگویان 
درباره درآمدهای تابلوهای تبلیغاتی سطح شهر 
تهران و عدم پاسخگویی سازمان زیباسازی درباره 
این درآمدها گفت: »این عدم پاسخگویی از تبعات 
سیاسی شدن مدیریت شهری است. وقتی مدیریت 
شهر به دنبال بستن لیست انتخاباتی و فعالیت 
مواردی  چنین  شاهد  بی تردید  باشد  انتخابات 
خواهیم بود. شورای اسلامی شهر تهران سیاسی 

بلکه متأسفانه شهرداری تهران سیاسی  نیست 
شده است.«

این عضو شورای شهر تهران تأکید کرد که 
در بسیاری از قسمت های شهرداری تهران چنین 
وضعیتی مشاهده می شود و درآمدها واقعی نیستند. 
به طور نمونه مگر درآمدهای برج میلاد به صورت 

واقعی و دقیق اعلام می شود؟
همچنین رحمت الله حافظی، رئیس کمیسیون 
سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای 
شهر تهران هم در جلسه روز گذشته شورای شهر 
تهران گفت: »گزارش تهیه شده توسط کمیسیون 
بودجه شورا گزارش کاملی بود اما انتظار داریم 
گزارش عملکرد آقایان به صورت خود اظهاری 
باشد و در اختیار همه کمیسیون ها قرار گیرد. 
کمیسیون برنامه وبودجه شورای شهر نظارت و 
راستی آزمایی کند. ما متولی ارائه گزارش عملکرد 

شهرداری نیستیم.«
او با اشاره به اینکه حقایق این گزارش نشان 
از این است که یک بی نظمی و بی انضباطی مالی 
بر شهرداری حاکم است تأکید کرد که نمی توانیم 
بپذیریم که 75 درصد از علل تأخیر پروژه های 
نگهداشت و عمرانی شهرداری مربوط به مسائل 
مالی باشد زیرا پول ندارند، همچنین در پروژه های 
غیرمستمر هم 45 درصد از علل تأخیر مربوط 
مالی است. رئیس کمیسیون سلامت،  امور  به 
محیط زیست و خدمات شهری شورای شهر تهران 
همچنین اعلام کرد که شهرداری لایحه به شورا 
ارسال می کند که بر اساس آن 787 میلیارد تومان 
از محل ردیف های هزینه نشده از سوی شهردار 
جابه جا شود. اگر شما پول ندارید چطور می خواهید 
جابه جا کنید. این مسائل غیرقابل پذیرش است.

حافظی با اشاره به جمع بندی ارائه شده توسط 
کمیسیون برنامه وبودجه شورا در این خصوص، 

گفت:» رئیس شورا باید جمع بندی صورت گرفته 
را مطالبه کند. در این گزارش آمده است که عدم 
مطالعات کافی و برآورد صحیح و دقیق از اعتبارات 
موردنیاز پروژه ها وجود دارد. ما این موضوع را 
نمی پذیریم که شهرداری که 100 سال سابقه کار 
دارد و آقایانی که 12 سال متولی هستند و ادعا 
می کنند شهر در دستشان است نمی توانند یک 
پروژه را مطالعه کنند و ببینند که به چه مقدار 
بودجه نیاز دارد. در این بخش شهرداری دچار 

انحراف فاحش است.«
او عدم پرداخت مطالبات به موقع پیمانکاران 
را سوءسابقه ای بر پیشانی شهرداری دانست و 
ادامه داد: »این مسئله همیشه مورد مطالبه اعضای 
شورا بوده است. اجرای تعدادی از پروژه ها در 
اراضی غیر ملکی شهرداری صورت گرفته که این 
به معنی تعرض به حقوق شهروندان و پایمال کردن 
حق الناس است. شهرداری حق این کار را ندارد.«
این عضو شورای شهر با تأکید بر انجام عملیات 
غیر مرتبط از محل اعتبار پروژه های مصوب شورا، 
گفت: »آقایان پول را برای پروژه خاص می گیرند 
و آن را جای دیگر هزینه می کنند. این موارد 

تخلف است.«
در این جلسه از شورای شهر تهران، همچنین 
افزایش 5 تا 10 درصدی نرخ کرایه تاکسی ها مطرح 
شد که به دلیل به حدنصاب نرسیدن رأی گیری 

رسمی درباره این مصوبه انجام نشد.
رأی گیری درباره لایحه افزایش کرایه تاکسی 
در شهر تهران به جلسه غیرعلنی شورای شهر 

تهران در روز یکشنبه موکول شد.
همچنین درباره استفاده تاکسی ها از دستگاه پوز 
پیشنهاد داده شد؛ معاونت حمل ونقل شهرداری 
تهران یا سازمان تاکسیرانی طی 6 ماه با بانک ها 

برای ارائه دستگاه پوز به تاکسیرانی مذاکره کند.

 افشاگری تندگویان درباره قراردادهای نجومی

شهرداری تهران سیاسی شده است
خبرخوان حوادث

 
اخبار

ایسنا: مرتضی رحمانی موحد، معاون گردشگری سازمان میراث فرهنگی 
و گردشگری از انعطاف وزارت آموزش وپرورش نسبت به تعطیلات زمستانی 
خبر داد و تثبیت و یکسان سازی 4 روز تعطیلی در نوروز مطابق تقویم رسمی 
کشور را پیشنهاد کرد. معاون گردشگری کشور تأکید کرد که این پیشنهاد 
سازمان میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری که به دولت ارائه شده، 
به منزله کاهش تعطیلات نوروزی نیست، بلکه تأکیدی بر رعایت اصول و 
یکسان سازی تعطیلات نوروزی برای همه است. او در توضیحات بیشتر گفت: 
»طبق تقویم، نوروز رسما و فقط چهار روز تعطیل است، لازم نیست ما آن را 
کم کنیم، فقط باید آن را رعایت کنیم و همه تابع آن چند روز تعطیلی باشیم. 

چرا آن را این طور بین بخش آموزشی و غیره تقسیم کرده ایم؟ برای اجرای 
این قاعده باید شجاع بود و درباره آن تصمیم گرفت.« معاون گردشگری 
کشور همچنین درباره سرنوشت طرح تعطیلات زمستانی که چندی پیش 
یکی از مقامات سازمان محیط زیست خبر تصویب آن را داده بود، گفت: 
»در دولت قبل، طرح تعطیلات زمستانی به مجلس پیشنهادشده بود. سازمان 
میراث فرهنگی و گردشگری هم در همان راستا پیشنهاد جامع تری را که 
شامل ساماندهی تعطیلات مناسبتی، زمستانی و نوروز می شد به دولت ارائه 
کرده بود. روی این طرح ها بررسی ها و مذاکرات زیادی شده است. اکنون 
این طرح در کمیسیون اجتماعی دولت مصوب شده که پس ازآن به کمیسیون 
امور اجتماعی الکترونیک دولت ارجاع شد و سپس به شورای اجتماعی 
وزارت کشور رفت.« به گفته او در گذشته نگاه سنتی و غیراصولی نسبت 
به تعطیلات، موجب تولد پدیده های جدیدی همچون اسکان در مدارس 
شد که آسیب های زیادی را در پی داشت. این اتفاق در نتیجه تعطیلی سه 

هفته ای مدارس رخ داد، درحالی که با ساماندهی تعطیلات نوروز، زمستان 
و تابستان می توان از فضای مخربی که بر مراکز آموزش و پروش واردشده، 
کاست و فضای آموزشگاه ها را حفظ کرد، چالشی که اکنون با آن مواجه 
شده ایم. رحمانی موحد ادامه داد: »نباید تعطیلات متمرکز بر تابستان شود. 
کشور ما طولانی ترین تعطیلی تابستانی را دارد، درحالی که زمستان اصلا 
از این نظامِ تأثیرگذار بهره مند نیست، زمستانی که با آلودگی هوای دائمی 
روبرو شده است.« او درباره انعطاف وزارت آموزش وپرورش با تعطیلات 
زمستانی با توجه به مقاومت هایی که پیش تر نشان می داد، گفت: »با شرایطی 
که زمستان پیداکرده، آموزش وپرورش نمی تواند انعطافی نشان ندهد.« معاون 
گردشگری کشور تأکید کرد که باید شهامتِ گرفتن این تصمیم را داشته 
باشیم، چون یکی از شاخص هایی که به توسعه کسب وکار، برقراری امنیت، 
توزیع ثروت در کشور و استفاده بهینه از فصول و زمان های مختلف کمک 
می کند، ساماندهی تعطیلات است. این موضوع در دنیا بسیار مهم است، 

چون تأثیر زیادی در اقتصاد و در اشتغال دارد. موحد درباره تعداد روزهایی 
که برای تعطیلات زمستانی در نظر گرفته شده، گفت: »اطلاع دقیقی ندارم، 
اما معمولا یک هفته در نظر گرفته می شود.« او سپس با اشاره به پیشنهاد 
دیگری که در قالب سامان دهی تعطیلات ارائه شده، ادامه داد: »باید به اقلیم های 
متفاوت اجازه داد برای شروع و پایان تعطیلات تحصیلی شان متناسب با 
شرایط اقلیمی تصمیم بگیرند و برنامه ریزی کنند. راه حل این کار فقط داشتن 
انعطاف است، می توان سقفی را برای ساعت آموزشی تعیین کرد تا هر اقلیم 
با توجه به آن و متناسب با شرایط خود، برای آموزش و تعطیلات تحصیلی 
برنامه ریزی داشته باشند.« معاون گردشگری درباره آخرین دیدگاه ها نسبت 
به تغییرات پایان هفته و پیشنهادی که برای جمعه و شنبه ارائه شده، گفت: 
»نظر و تأکید ما بر این است که آخر هفته باید دو روز تعطیل شود که حالا 
می تواند جمعه و شنبه باشد. باید به دستگاه هایی که امکان اجرای این طرح 

را دارند این اجازه داده شود.«

جمع آوری خرده فروشان و 
معتادین متجاهر

ایسنا: قائم مقام ستاد مبارزه با مواد مخدر 
از اجرای طرح جمع آوری خرده فروشان و 
معتادین متجاهر 12 استان کشور که عمدتا 
استان های گردشگری در ایام نوروز هستند 
خبر داد و گفت: »این طرح به منظور پاک 
کردن چهره شهرهای مرکزی این 12 استان 
پایان خردادماه 96  تا  اسفندماه  بیستم  از 
اجرا خواهد شد.« علی مؤیدی درباره طرح 
جمع آوری خرده فروشان و معتادین متجاهر 
12 استان، گفت: »این طرح در 12 استانی 
که بیشترین تعداد معتاد متجاهر، بیشترین 
آلودگی و بیشترین تعداد خرده فروش را 
دارند در قالب یک طرح فوق العاده از 20 
اسفندماه تا پایان خرداد اجرا خواهد شد.«
او در ادامه تأکید کرد که هدف این طرح 
تنها جمع آوری معتادین متجاهر است نه هر 
معتادی؛ به این ترتیب چنانچه مصداق تجاهر 
فرد به اعتیاد محرز شود پس از جمع آوری 
به مراکز تعریف شده اعزام و تمام اقدامات 
آموزشی، بهداشتی، تربیتی و ... برای آن ها 
اجرا خواهد شد. قائم مقام ستاد مبارزه با 
مواد مخدر بابیان آنکه این طرح در اختیار 
استانداران این 12 استان قرارگرفته است و 
این استان ها عمدتا مقصدهای گردشگری 
ایام نوروز هستند، ادامه داد: »استانداری ها 
و شورای هماهنگی این استان ها بر اساس 
دستور ستاد مبارزه با مواد مخدر موظف به 
ساماندهی خرده فروشان و معتادین متجاهر 

به خود هستند.«
مؤیدی درباره خرده فروشان هم گفت: 
»طرح جمع آوری خرده فروشان در قالب 
یک طرح با هماهنگی سازمان زندان ها، قوه 
قضاییه و نیروی انتظامی به منظور ساماندهی 
آن ها اجراشده و پس از جمع آوری تا اطلاع 

ثانوی نگهداری خواهند شد.«
استان های  در  طرح  این  او  گفته  به 
کرج،  تهران،  رضوی،  خراسان  فارس، 
اصفهان، خرم آباد، خوزستان و ... که عمدتا 
استان های گردشگری در ایام نوروز هستند 
اجرا خواهند شد. قائم مقام ستاد مبارزه با مواد 
مخدر همچنین گفت: »پس از اجرای این 
طرح و بعد از ارزیابی ها و بررسی ها درباره 
میزان تأثیرگذاری آن و در صورت آمادگی 
سایر استان ها این طرح توسعه خواهد یافت.« 
به گفته قائم مقام ستاد مبارزه با مواد مخدر تا 
امروز 675 تن انواع مواد مخدر و روان گردان 

در کشور کشف شده است.

 تعطیلات نوروز فقط ۴ روز
تعطیلات زمستانی در خوان آخر

    شهیندخت مولاوردی، معاون امور 
زنان و خانواده رئیس جمهور گفت: »مجلس 
به دلیل افزایش آمارهای ثبت ازدواج های زیر 
سنین قانونی طرحی را داشت که هنوز در حد 
ایده است البته بررسی هایشان آغازشده است. 
نمایندگان و اعضای فراکسیون زنان طرحی را 
بررسی می کنند که ازدواج های زیر سن قانونی، 
ممنوعیت داشته باشند و از سوی دیگر بررسی 
شود که چرا این نوع ازدواج ها به ثبت می رسد. 
من هم در این میان اعلام کردم ما هم آمادگی 
داریم تا دراین باره با فراکسیون زنان مجلس 

مشارکت عملی یا مشورتی داشته باشیم.«
    عبدالرضا رحمانی فضلی، وزیر کشور 
گفت: »یکی از طرح های مهم سال جاری در 
عرصه مبارزه با مواد مخدر تقویت مقابله است. 
تا پایان بهمن ماه سال جاری و در 11 ماه گذشته، 
655 تن مواد مخدر و روان گردان کشف شده 
است. در سال جاری در جمع آوری معتادین 
متجاهر هم اقدامات فوق العاده ای صورت گرفت 
که آخرین آن طرح جمع آوری خرده فروشان 
و معتادان متجاهر 12 استان است. طرح ملی 
مبارزه با مواد مخدر هم ابلاغ شد. مسئولیت 
از روز گذشته  جمع آوری معتادین متجاهر 
کاملا به بهزیستی واگذار شد، تمام دستگاه ها 
ملزم به کمک به بهزیستی در اجرای این وظیفه 
هستند. معتادین متجاهر معتادینی هستند که 
در کف خیابان ها بوده و مسئولیت این گروه 
از معتادان از امروز به بهزیستی واگذار شد؛ 
این در حالی است که از دو ماه قبل هم این 
بهزیستی  به  آزمایشی  به طور  مسئولیت 
واگذارشده بود و به علت عملکرد فوق العاده 
این سازمان در اجرای این طرح، به طور رسمی 

واگذار شد.«
انتقال      مرتضی طباطبایی، مدیرکل 
خون استان تهران گفت: »در بحث بازسازی 
بخش فراورده انتقال خون استان تهران حدود 
600 میلیون تومان هزینه شد که این هزینه 
از محل اعتبارات استانی و ستادی تأمین شد. 
تغییرات اساسی در این مرکز انجام گرفت و 
150 متر به فضای قبلی اضافه شد که اقدام 
مناسبی بود. همچنین با توجه به اینکه یکی 
از الزامات ما در بخش فراورده، وجود دمای 
مناسب است، سیستم برودتی استانداردی را 
در این بخش تعبیه کردیم؛ بنابراین این اقدامات 
باکیفیت ترین  تهیه  برای  را  مناسبی  محیط 
به طوری که  می کند.  فراهم  خونی  فراورده 
پیش ازاین آمادگی استقبال از حدود 800 واحد 
آمادگی  روزانه  اکنون  اما  داشتیم،  را  خون 
دریافت 1500 واحد خون را داریم. در نظر 
داریم تا میزان خون گیری مرکز وصال را از 
افزایش  روز  در  واحد  به 500  واحد   300
دهیم، همچنین باید ظرفیت مراکز جامعه را 
بسنجیم؛ چراکه انتظار ما این است که مراکز 
جامعی که قرار است به انتقال خون استان 
تهران واگذار شوند ظرفیت بالایی را ایجاد 
کنند. در 11 ماه گذشته، 10 درصد افزایش 
خون گیری داشته ایم و همچنین شاهد افزایش 

2 درصدی اهداکنندگان مستمر بوده ایم.«
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